
Zápis z 11. zasedání zastupitelstva obce Lomec
konaného 27. 12. 2012 ve 20 hodin v budově OÚ Lomec

Starosta obce zahájil zasedání zastupitelstva obce Lomec a určil ověřovatele zápisu a zapisovatele.

• ověřovatelé zápisu: Ladislav Hrdina, Jindřich Kalista
• zapisovatel: Václav Kybic

Přítomno všech 9 členů zastupitelstva obce.

Program zasedání:

1. Zahájení
2. Finanční hospodaření obce
3. Projednání a schválení finančního rozpočtu obce na rok 2013
4. Různé
5. Diskuse
6. Závěr

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schválilo předložený program zasedání.
Výsledek hlasování: pro 9, proti 0, zdrželi se 0.
Usnesení bylo schváleno.

Bod č. 2 - Finanční hospodaření obce
Starosta obce informoval o finančním hospodaření obce a o stavech prostředků na běžném a termínovaném účtu
a stavu akcií ve vlastnictví obce.

Bod č. 3 - Projednání a schválení finančního rozpočtu obce na rok 2013
Starosta obce představil návrh rozpočtu obce, který navrhla p. účetní. Zastupitelé prodiskutovali rozpočet
a dohodli se, že do návrhu nebudou zasahovat.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh finančního rozpočtu na rok 2013 beze změn. Rozpočet
je schválen jako přebytkový s přebytkem ve výši 80 600 Kč. Příjmy činí 1 146 100 Kč a výdaje
1 065 500 Kč.
Výsledek hlasování: pro 9, proti 0, zdrželi se 0.
Usnesení bylo schváleno.

Bod č. 4 – Různé
Starosta informoval, že obdržel rozpočet na rekonstrukci a rozšíření veřejného osvětlení v ceně cca 360 000 Kč.
Dále informoval, že k podpisu smlouvy na získání dotace bylo potřeba předložit stavební povolení, oznámení
o umístění stavby nebo doklad, že není potřeba žádné povolení ani ohlášení. Toto se mu nepovedlo sehnat
na MÚ Klatovy ve stanoveném termínu, a proto smlouva o dotaci nebyla podepsána. Na dotaz, zda nabídku
podávala jen jedna firma, odpověděl, že zájem projevily 2 firmy, ale firma z Přeštic cenovou nabídku nepodala.
Starosta obce přislíbil, že rekonstrukce osvětlení proběhne do konce roku 2013 bez pomoci dotace.

Starosta oznámil, že rekonstrukce nízkonapěťové sítě v Novákovicích proběhne na jaře 2013.

Dále starosta informoval, že svolal jednání, kterého se zúčastnili p. Jelínková, p. Pantoflíčková, p. Kroupová,
p. Müller, starosta, místostarosta a projektant. Jednání bylo přínosné a došlo ke shodě v otázce využití vody
z Novákovického rybníka. Přítomní se dohodli, že plánované potrubí p. Jelínkové bude ve stejné výši jako
přepad z rybníka. Projektant upraví projekt podle této shody a poté se jím bude zastupitelstvo obce zabývat.
Pasport rybníka bude samozřejmě dodržen.

P. Jelínková vznesla připomínku, že z rybníka zalévá odjakživa a nechápe, proč voda jde v době sucha potokem
mimo rybník. P. Müller reagoval, že toto vychází ze zákona a tím je to dané.

Starosta obce odprezentoval rozpočtová opatření 2/12 - 7/12.



Dále starosta představil nabídku p. Vávrové, která nabízí pozemek pro vybudování dětského hřiště
v Novákovicích.

Bod č. 5 – Diskuse
P. Skála V. informoval, že se cítil být ohrožen volně pobíhajícími psy p. Aichingera. Starosta vyzve
p. Aichingera úředním dopisem k nápravě.

Dále bylo oznámeno, že se v Novákovicích u křížku opět shromažďuje parta nevhodně se chovajících lidí.

Bod č. 6 – Závěr
Starosta obce ukončil zasedání zastupitelstva obce Lomec.



Usnesení z 11. zasedání zastupitelstva obce Lomec
konaného 27. 12. 2012 ve 20 hodin v budově OÚ Lomec

32/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty obce o stavu finančních prostředků obce
na běžném a termínovaném účtu a stavu akcií ve vlastnictví obce.

33/12 - zastupitelstvo obce schvaluje návrh finančního rozpočtu na rok 2013 beze změn. Rozpočet je schválen
jako přebytkový s přebytkem ve výši 80 600 Kč. Příjmy činí 1 146 100 Kč a výdaje 1 065 500 Kč.

34/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty, že obdržel rozpočet na rekonstrukci a rozšíření
veřejného osvětlení v ceně cca 360 000 Kč.

35/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty, že nedošlo k podpisu smlouvy na získání dotace
na vybudování a rekonstrukci veřejného osvětlení.

36/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty, že rekonstrukce osvětlení proběhne do konce
roku 2013 bez pomoci dotace.

37/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty, že rekonstrukce nízkonapěťové sítě
v Novákovicích proběhne na jaře 2013.

38/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty, že svolal jednání, kterého se zúčastnili
p. Jelínková, p. Pantoflíčková, p. Kroupová, p. Müller, starosta, místostarosta a projektant. Přítomní se
dohodli, že plánované potrubí p. Jelínkové bude ve stejné výši jako přepad z rybníka. Projektant upraví
projekt podle této shody a poté se jím bude zastupitelstvo obce zabývat. Pasport rybníka bude samozřejmě
dodržen.

39/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí rozpočtová opatření 2/12 - 7/12.

40/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí nabídku p. Vávrové, která nabízí pozemek pro vybudování dětského
hřiště v Novákovicích.

41/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci p. Skály V., že se cítil být ohrožen volně pobíhajícími psy
p. Aichingera, a dalo za úkol starostovi vyzvat p. Aichingera úředním dopisem k nápravě.

42/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci, že se v Novákovicích u křížku opět shromažďuje parta
nevhodně se chovajících lidí.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schválilo usnesení z 11. zasedání zastupitelstva obce Lomec.
Výsledek hlasování: pro 9, proti 0, zdrželi se 0.
Usnesení bylo schváleno.

……………………………………..
starosta obce

František Skála

Ověřovatelé zápisu:

……………………………………..
Ladislav Hrdina

……………………………………..
Jindřich Kalista


